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Protokół nr 66/09/2006 
Z posiedzenia Komisji Edukacji Rady Miasta Gda ńska 

w dniu 23 sierpnia 2006 roku o godz. 16.00 
w sali - 208 

 Nowego Ratusza w Gda ńsku, przy ul. Wały 
Jagiello ńskie 1. 

 
 
Obecni: wg zał ączonych list obecno ści. 
 
 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Przywitał wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji.  
W związku z faktem, iŜ pojawiła się prośba przedstawicieli Prezydenta 
Miasta o przesunięcie na początek obrad dwóch projektów związanych z 
budŜetem i w związku z wpłynięciem dodatkowych projektów uchwał, 
zawartych w drukach 1990, 1991,1992,1996 i 1997, 
 

poddał pod głosowanie następujący porządek posiedzenia: 
 

 
I. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
 
1. zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu miasta Gdańska na 

2006 rok – druk nr 1982  

Referuje: Prezydent Miasta Gdańska 

2. zaciągnięcia kredytu długoterminowego w Europejskim Banku 

Inwestycyjnym – druk nr 1976 

Referuje: Prezydent Miasta Gdańska 

 
II. BUDśET – WSTĘPNE ZAPOZNANIE Z 

ZAŁOśENIAMI PROJEKTU BUDśETU NA ROK 2007 
 
Referuje:  Prezydent Miasta Gdańska  
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III. STAN REMONTÓW W PLACÓWKACH 
OŚWIATOWYCH 

 
Referuje:  Prezydent Miasta Gdańska  

 
IV. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:  
 
1. nadania statutu Zespołowi Szkół Specjalnych z siedzibą w Gdańsku 

przy ul. Batorego 26 – druk nr 1962 

Referuje: Prezydent Miasta Gdańska 

2. zmiany nazwy Zespołu Szkół Zawodowych Nr 1 im. Macierzy 

Szkolnej w Gdańsku, ul. Serdyńskiego 1 a na Szkoły Ekonomiczno 

– Handlowe im. Macierzy Szkolnej w Gdańsku  – druk nr 1968 

Referuje: Prezydent Miasta Gdańska 

3. zmiany nazwy Zespołu Szkół Zawodowych Nr 2 w Gdańsku, ul. 

Kołobrzeska 77 na Ogólnokształcące Szkoły Sportowe i Zawodowe 

w Gdańsku – druk nr 1969 

Referuje: Prezydent Miasta Gdańska 

4. zmiany nazwy Zespołu Szkół Zawodowych Nr 3 w Gdańsku, Al. 

Legionów 7 na Zespół Szkół Gastronomiczno – Hotelarskich w 

Gdańsku – druk nr 1970 

Referuje: Prezydent Miasta Gdańska 

 

5. zmiany nazwy Zespołu Szkół Zawodowych Nr 7 im. Władysława 

Szafera w Gdańsku, ul. CzyŜewskiego 31 na Zespół Szkół 

Architektury Krajobrazu i Handlowo – Usługowych im. Władysława 

Szafera w Gdańsku – druk nr 1971 
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Referuje: Prezydent Miasta Gdańska 

6. zmiany nazwy Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia 

Ustawicznego w Gdańsku, ul. Smoleńska 5/7 na Zespół Szkół 

InŜynierii Środowiska Centrum Kształcenia Ustawicznego w 

Gdańsku – druk nr 1972 

Referuje: Prezydent Miasta Gdańska 

7. utworzenia Szkoły Mistrzostwa Sportowego Nr 2 w Gdańsku i 

włączenia jej do Ogólnokształcących Szkół Sportowych i 

Zawodowych w Gdańsku przy ul. Kołobrzeskiej 77 – druk nr 1973 

Referuje: Prezydent Miasta Gdańska 

8. ustalenia planu sieci szkół ponadgimnazjalnych dla młodzieŜy na 

terenie Miasta Gdańska – druk nr 1974 

Referuje: Prezydent Miasta Gdańska 

9. ustalenia planu sieci szkół ponadgimnazjalnych dla dorosłych na 

terenie Miasta Gdańska – druk nr 1975 

Referuje: Prezydent Miasta Gdańska 

10. w sprawie utworzenia Szkoły Mistrzostwa Sportowego Nr 3 

włączenia jej do Zespołu Kształcenia Podstawowego i 

Gimnazjalnego Nr 33 Gdańsku przy ul. Kołobrzeskiej 75 – druk nr 

1983 

Referuje: Prezydent Miasta Gdańska 

11. w sprawie  zmiany do Uchwały Nr XXV/815/04 Rady Miasta 

Gdańska z dnia 24  czerwca 2004 roku ” w  sprawie  przeniesienia  

siedziby  Gimnazjum  Nr  5 z ulicy Małomiejskiej 58 w Gdańsku na 

ulicę Małomiejską 8 a w Gdańsku oraz połączenia w Zespół 



 4 

Kształcenia Podstawowego i Gimnazjalnego Szkoły Podstawowej Nr 

56 w Gdańsku i Gimnazjum Nr 5 w Gdańsku” - druk nr 1984 

Referuje: Prezydent Miasta Gdańska 

12. zmiany do Uchwały Nr XXIV/724/04  Rady Miasta Gdańska z 

dnia 27 maja 2004 roku w sprawie „ powołania  Zespołu  

Kształcenia Podstawowego i Gimnazjalnego z siedzibą w Gdańsku 

ul. śabi Kruk 5, w skład którego wejdą Szkoła   Podstawowa  Nr  

67   i   Gimnazjum  Nr 8,  rozwiązania  tego   zespołu i likwidacji 

Szkoły Podstawowej Nr 67 w Gdańsku, ul. śabi Kruk 5” – druk nr 

1985 

Referuje: Prezydent Miasta Gdańska 

13. zmiany Uchwały o utworzeniu Szkoły Mistrzostwa Sportowego 

i włączenia jej   do   Zespołu   Szkół   Sportowych    im.   Janusza   

Kusocińskiego    w   Gdańsku   przy  ul. CzyŜewskiego 30 a – druk 

nr 1986 

Referuje: Prezydent Miasta Gdańska 

14. nadania Gimnazjum Nr 21  w Gdańsku ul. Kołobrzeska 75 w 

Gdańsku wchodzącego w skład Zespołu Kształcenia Podstawowego 

i Gimnazjalnego Nr 33 imię „ Dziedzictwa Pontyfikatu Jana 

Pawła II” – druk nr 1987 

Referuje: Prezydent Miasta Gdańska 

15. utworzenia XXIII Liceum Ogólnokształcącego i włączenia do 

Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych Nr 1 imienia 

Eugeniusza Kwiatkowskiego w Gdańsku przy ul. Krasickiego 10 – 

druk nr 1988 

Referuje: Prezydent Miasta Gdańska 
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16. zmiany Uchwały Nr LII/1781/06 Rady Miasta Gdańska z dnia 
29 czerwca 2006r. w sprawie przyjęcia „Regulaminu udzielania 
pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 
zamieszkujących na terenie Gminy Miasta Gdańsk w roku szkolnym 
2006/2007” – druk nr 1990; 

Referuje: Prezydent Miasta Gdańska 

 
17. zabezpieczenia wkładu własnego dla projektu „Stypendia dla 

uczniów szkół ponadgimnazjalnych w Gdańsku” w roku szkolnym 
2006/2007 – druk nr 1991; 

Referuje: Prezydent Miasta Gdańska 

 
18. zatwierdzenia projektu „Stypendia dla uczniów szkół 

ponadgimnazjalnych w Gdańsku w roku szkolnym 2006/2007”, 
współfinansowanego w ramach działania 2.2. Zintegrowanego 
Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego ze środków 
Europejskiego Funduszu Społecznego i BudŜetu Państwa – druk 
nr 1992; 

Referuje: Prezydent Miasta Gdańska 

 
19. wprowadzenia Regulaminu przyznawania i przekazywania 

stypendiów na wyrównywanie szans edukacyjnych w ramach 
projektu „Stypendia ślą uczniów szkół ponad gimnazjalnych w 
Gdańsku w roku szkolnym 2006/2007” – druk nr 1995; 

Referuje: Prezydent Miasta Gdańska 

 
20. zabezpieczenia wkładu własnego dla projektu „Stypendia dla 

studentów zameldowanych w Gdańsku w roku akademickim 
2006/2007” – druk nr 1996; 

Referuje: Prezydent Miasta Gdańska 

 
21. zatwierdzenia projektu „Stypendia dla studentów 

zameldowanych w Gdańsku w roku akademickim 2006/2007”, 



 6 

współfinansowanego w ramach działania 2.2. Zintegrowanego 
Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego ze środków 
Europejskiego Funduszu Społecznego i BudŜetu Państwa oraz 
budŜetu Miasta Gdańska – druk nr 1997. 

Referuje: Prezydent Miasta Gdańska 

    
V. Sprawy wniesione, wolne wnioski. 

 
Przerwa – 10 minut. 
 
VI. Sprawy organizacyjne komisji. 

 
 

PowyŜszy porządek przyjęty został jednogłośnie 5 głosami – za. 
 
 
 

PUNKT I 
 

 
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
 

1. zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu miasta 
Gdańska na 2006 rok – druk nr 1982 

 
Teresa Blacharska – Dyrektor Wydziału Finansowego 
Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Otworzył dyskusję wśród członków komisji  i zapytał czy mają jakieś 
pytania do powyŜszego projektu uchwały. 
 
Pytań oraz głosów w dyskusji nie było, więc przystąpiono do głosowania. 
 
 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 23 sierpnia 
2006 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w 
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sprawie uchwalenia budŜetu miasta Gdańska na 2006 rok – druk nr 
1982 
 
 
Komisja powyŜszy projekt uchwały – 4 głosami za, przy 2 
wstrzymujących się - zaopiniowała pozytywnie. 

 
 
 
 

2. zaciągnięcia kredytu długoterminowego w Europejskim Banku 
Inwestycyjnym – druk nr 1976 

 
 
Teresa Blacharska – Dyrektor Wydziału Finansowego 
Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
Powiedziała między innymi, Ŝe po głębokich analizach oferty złoŜonej 
przez Europejski Bank Inwestycyjny, postanowiono zaproponować Radzie 
zaciągnięcie kredytu w tym banku w latach 2006- 2008 w wysokości 140 
mln zł na finansowanie 6 zadań inwestycyjnych. W tym w roku 2006 
kwotę 40 mln zł, w 2007 roku kwotę 60 mln zł i w 2008 roku 40 mln zł.  
Powiedziała takŜe, Ŝe inwestycje które częsciowo sfinansowane byłyby 
dzięki tym środkom, to: w 2006 roku – przebudowa wiaduktu Braci 
Lewoniewskich  (6 mln zł), przebudowa wiaduktu Błędnik (7 mln zł), 
poprawa dostępności portu (9 mln zł), Gdański Projekt Komunikacji 
Miejskiej (18 mln zł). 
Podkreśliła, ze te zadania są zaplanowane w budŜecie. 
 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Otworzył dyskusję.  
 
Głosów w dyskusji nie było, więc przystąpiono do głosowania. 
 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 23 sierpnia 
2006 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego w Europejskim Banku Inwestycyjnym – druk nr 
1976 
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Komisja powyŜszy projekt uchwały, jednogłośnie – 6 
głosami za - zaopiniowała pozytywnie. 

 
 
 

PUNKT II 
 
 
BUDśET – WSTĘPNE ZAPOZNANIE Z ZAŁOśENIAMI 
PROJEKTU BUDśETU NA ROK 2007 
 
Teresa Blacharska – Dyrektor Wydziału Finansowego 
Powiedziała, Ŝe zostały juŜ złoŜone pierwsze wersje budŜetu przez 
wydziały urzędu. Niestety wydatki zgłoszone przez wydziały są tak 
wielkie, ze budŜet się nie dopina i ta wersja kompletnie nie moŜe być 
zaproponowana ani panu Prezydentowi, ani radnym, poniewaŜ jest nie 
do przyjęcia, bo wynikałby z niego straszny deficyt. 
Podkreśliła, Ŝe w załoŜeniach był ewentualny wzrost o wskaźnik inflacji o 
1,9, z tym, Ŝe zgodnie z załoŜeniami budŜetu państwa, wynagrodzenia 
wzrost zerowy.  
Powiedziała równieŜ, Ŝe zgłoszone środki na remonty przez DRMG są 
równieŜ za duŜe. 
 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Otworzył dyskusję.  
 
 
ElŜbieta Grabarek – Bartoszewicz – wiceprzewodnicząca komisji 
Zapytała panią Dyrektor, czy budŜet na 2007 rok będzie budŜetem 
zadaniowym, czy teŜ zmieni swoją dotychczasową formę? 
 
Teresa Blacharska – Dyrektor Wydziału Finansowego 
Odpowiedziała, Ŝe nie ma takiego wymogu, ani moŜliwości, więc forma 
budŜetu nie zostanie zmieniona – dotychczasowa forma zostaje 
zachowana. Wyjaśniła szczegółowo, dlaczego. 
 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania? 
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ElŜbieta Grabarek – Bartoszewicz – wiceprzewodnicząca komisji 
Zapytała równieŜ, czy wskaźnik wzrośnie? 
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji 
Odpowiedziała, Ŝe wskaźnik rośnie dokładnie tak, jak narzucił Wydział 
Finansowy i musi więcej, bo juŜ wiadomo, Ŝe moŜe być inaczej. 
Powiedziano, Ŝe ma być zero na podwyŜki, a jak komisja juŜ słyszała, Ŝe 
pan Giertych obiecywał, Ŝe ma być nawet 7%. Tu właśnie jest obawa, Ŝe 
pojawi się problem z wypłatami. W związku z odprawami równieŜ, 
wydział musiał zaplanować na 2007 rok większy budŜet. 
 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Zapytał, czy Unia Metropolii Polskich nie rozpatrywała w części 
finansowej zaskarŜenia, właśnie w kwestii algorytmu i sposobu 
finansowania subwencji dla oświaty? A to z takiego powodu, bo właśnie 
subwencja jest jedynym zapisem budŜetu państwa, który jest wymagalny 
i który jest podstawą do roszczenia. 
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji 
Odpowiedziała, Ŝe do Trybunału Konstytucyjnego wystąpiła Łódź, a 
wszystkie pozostałe miasta wsparły i sprawa jest rozpatrywana. Wszyscy 
czekają na decyzję trybunału. 
  
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania? 
 
Pytań nie było. 
 
 
 

PUNKT III 
 
 
STAN REMONTÓW W PLACÓWKACH OŚWIATOWYCH 
 
Jerzy Chołuj – BRMG 
Przedstawił i omówił aktualny stan remontów w placówkach 
oświatowych. Powiedział między innymi, Ŝe w tym roku jest do 
zrealizowania około 150 zadań, z tego 61 zadań, zgłoszonych przez 
komisję doszło do DRMG w maju, kiedy to przekazano dodatkowe          
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8 mln zł. Ze względu na to i na nowelizację ustawy o zamówieniach 
publicznych, niestety nastąpiło opóźnienie w przygotowaniu i zachowaniu 
wszystkich załoŜonych terminów. W związku z czym, zadania remontowe 
w placówkach oświatowych realizowane będą do końca roku 
kalendarzowego, przy czym DRMG współpracuje z dyrektorami placówek 
tak, aby prowadzić roboty taki, które nie zakłócą roku szkolnego, a 
jednocześnie pozwolą wykorzystać pieniądze. 
Nawiązując do załoŜeń budŜetu na 2007 rok, powiedział, Ŝe na chwilę 
obecną, to tak naprawdę potrzebna jest kwota 100 mln zł., na same 
nakazy sanepidu i PIP-u. W tym roku wpłynęło kolejne 61 nowych 
nakazów. Podkreślił, Ŝe przygotował harmonogram prac do końca roku, 
ale wykluczył z niego 61 pozycji, które są tylko pozycjami na prace 
projektowe. Zrobił to dlatego, Ŝe zlecenie prac projektowych daje 
moŜliwość odsunięcia terminów wykonania robót nakazowych przez 
sanepid i prolongatę tych terminów. 
Powiedział równieŜ, Ŝe takim alarmującym elementem jest zły stan 
techniczny szkół i związane z tym wzrastające ilości zgłoszonych awarii. 
W tym roku takich awarii zarejestrowano i obsłuŜono ponad 1000 i 
praktycznie końca nie widać, bo ciągle zgłaszane są nowe. 
 
Podkreśli takŜe, Ŝe cały czas mówi się, Ŝe tak duŜo pieniędzy idzie na 
oświatę, a zapomina się o jednym, Ŝe zawsze w planie remontów 
oświatowych uwzględniona jest kultura, słuŜba zdrowia, sport.  
 
 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Otworzył dyskusję.  
 
Zapytał, czy z tych wszystkich remontów, które były zaplanowane na ten 
rok, to te „grube” zostaną do końca sierpnia zrealizowane? 
Zadał pytanie inaczej. Czy jest niebezpieczeństwo, Ŝe któraś ze szkół, w 
której był zaplanowany powaŜny remont, nie będzie mogła rozpocząć 
roku szkolnego? 
 
Jerzy Chołuj – BRMG 
Odpowiedział, Ŝe nie ma takiego zagroŜenia. 
 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Zapytał o przypadki szczególne, takie jak szkoła nr 56, nr 60, czyli tam 
gdzie są przenoszenia i łączenia. 
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 Jerzy Chołuj – BRMG 
Odpowiedział, Ŝe szkoła nr 60 będzie gotowa, z tym, Ŝe czas oczekiwania 
na nowy dźwig jest tak długi, Ŝe niepełnosprawni będą mogli się dostać 
na razie tylko na parter. To znaczy, wszystkie urządzenia, które niwelują 
przeszkody na parter zostaną zamontowane. Na wyŜsze piętra nie będzie 
się moŜna dostać jeszcze przez miesiąc. 
 
Jeśli chodzi o szkołę nr 56, to pomieszczenia są gotowe. Tylko w 
przypadku dwóch pomieszczeń, oczekujemy na zdjęcie posadzek, aby 
połoŜyć tam gres. 
 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Zapytał równieŜ o Liceum Nr 7. 
 
Jerzy Chołuj – BRMG 
Odpowiedział, Ŝe w tej chwili realizowane są „posadzki” na jednym 
piętrze. Szkoła zobowiązała się, ze na okres trwania tych prac, zmieszczą 
się na pozostałej części obiektu. 
 
ElŜbieta Grabarek – Bartoszewicz – wiceprzewodnicząca komisji 
Zapytała o Przedszkole nr 48, które umknęło uwadze.  
Powiedziała, Ŝe na ten temat wysyłała dwa razy interpelację i słyszała, Ŝe 
była wysłana ekipa z DRMG w celu sprawdzenia. 
 
Jerzy Chołuj – BRMG 
Powiedział, Ŝe realizuje ten plan, który otrzyma z Wydziału Finansowego. 
 
Po krótkiej dyskusji ustalono, Ŝe tego zgłoszenia nie było we wniosku 
komisji, ale było to zgłaszane przez radną. 
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji 
Powiedziała, Ŝe w tym wniosku, który złoŜyła komisja, to Przedszkole     
Nr 48 nie zostało uwzględnione i DRMG zobowiązało się, Ŝe jeśli pojawią 
się jakieś dodatkowe środki, to zajmie się tą placówką. 
 
Jerzy Chołuj – BRMG 
śeby pójść za wnioskiem pana Przewodniczącego, zadeklarował, Ŝe w IV 
kwartale te prace w Przedszkolu Nr 48 zostaną wykonane. Jeśli chodzi 
zaś o placówką przy ul. Goya-Wiczyńskiego, to niestety tam potrzebne są 
bardzo duŜe środki finansowe. 
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Marek Polaszewski – członek komisji 
Przypomniał, Ŝe komisja opiniowała pozytywnie budŜet, tylko i wyłącznie 
z uwzględnieniem poprawki z 8 mln zł z załączonym harmonogramem 
prac, które miały się znaleźć w tej kwocie. 
Z analizy wynikło, Ŝe duŜa część tych szkół z harmonogramu wypadła, a 
była to integralna część uchwały i zobowiązanie pana Skarbnika. 
Okazało się, Ŝe części tych placówek nie ma, a tam gdzie komisja 
wskazała kwoty, to w części kwoty te zostały drastycznie pomniejszone.  
Podał przykłady. 
Poprosił, Ŝeby te placówki z powrotem znalazły się w planie, a jeśli nie, 
to poprosił o wyjaśnienia, kto i z jakich powodów „wyrzucił” je z tego 
planu. 
 
Jerzy Chołuj – BRMG 
Powiedział, Ŝe radny Polaszewski zapomina o jednym, Ŝe w tamtym 
dokumencie wnioskowano o kwotę 17 mln zł, a otrzymano 8 mln zł. i to 
nie on jest autorem wyrzucania jakichkolwiek obiektów z tamtej listy.  
 
Po krótkiej dyskusji, 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Uporządkował dyskusję, a następnie zwrócił się z prośbą o wyjaśnienie 
braku w harmonogramie 3 placówek zgłoszonych przez Komisję Edukacji. 
 
 
Katarzyna Hall – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Powiedziała, Ŝe chciałaby prześledzić, czy i jakich placówek nie 
uwzględniono.  
 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Poprosił panią Hall o sprawdzenie i wyjaśnienie przypadku tych trzech 
placówek. 
Zapytał równieŜ o Lastadię. 
 
 
Katarzyna Hall – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Odpowiedziała między innymi, Ŝe za parę dni powinna być juŜ gotowa 
kolejna ekspertyza. Jak będzie gotowa opinia ekspertów, to dopiero 
wówczas będą podejmowane jakiekolwiek decyzje. 
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PUNKT IV 
 
 
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
 

1. nadania statutu Zespołowi Szkół Specjalnych z siedzibą w Gdańsku 
przy ul. Batorego 26 – druk nr 1962 

 
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji 
Zreferowała powyŜszy projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Otworzył dyskusję i zapytał, czy są jakieś uwagi lub pytania do projektu 
uchwały zawartego w druku nr 1962? 
 
Nikt się nie zgłosił, więc przystąpiono do głosowania. 
 
 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 23 sierpnia 
2006 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie nadania statutu 
Zespołowi Szkół Specjalnych z siedzibą w Gdańsku przy ul. Batorego 
26 – druk nr 1962 
 
Komisja powyŜszy projekt uchwały, jednogłośnie –        6 
głosami za - zaopiniowała pozytywnie. 

 
 
 

2. zmiany nazwy Zespołu Szkół Zawodowych Nr 1 im. Macierzy 
Szkolnej w Gdańsku, ul. Serdyńskiego 1 a na Szkoły Ekonomiczno 
– Handlowe im. Macierzy Szkolnej w Gdańsku  – druk nr 1968 

 
 

Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji 
Zreferowała powyŜszy projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Otworzył dyskusję. 
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Głosów nie było, więc przystąpiono do głosowania. 
 
 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 23 sierpnia 
2006 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy 
Zespołu Szkół Zawodowych Nr 1 im. Macierzy Szkolnej w Gdańsku, ul. 
Serdyńskiego 1 a na Szkoły Ekonomiczno – Handlowe im. Macierzy 
Szkolnej w Gdańsku  – druk nr 1968 
 
Komisja powyŜszy projekt uchwały, jednogłośnie –        6 
głosami za - zaopiniowała pozytywnie. 

 
 
 
 

3. zmiany nazwy Zespołu Szkół Zawodowych Nr 2 w Gdańsku, ul. 
Kołobrzeska 77 na Ogólnokształcące Szkoły Sportowe i Zawodowe 
w Gdańsku – druk nr 1969 

 
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji 
Zreferowała powyŜszy projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Otworzył dyskusję. 
 
Nikt się nie zgłosił, więc przystąpiono do głosowania. 
 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 23 sierpnia 
2006 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy 
Zespołu Szkół Zawodowych Nr 2 w Gdańsku, ul. Kołobrzeska 77 na 
Ogólnokształcące Szkoły Sportowe i Zawodowe w Gdańsku – druk nr 
1969 
 
 
Komisja powyŜszy projekt uchwały, jednogłośnie –             
6 głosami za - zaopiniowała pozytywnie. 
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4. zmiany nazwy Zespołu Szkół Zawodowych Nr 3 w Gdańsku, Al. 
Legionów 7 na Zespół Szkół Gastronomiczno – Hotelarskich w 
Gdańsku – druk nr 1970 

 
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji 
Zreferowała powyŜszy projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Otworzył dyskusję. 
 
Nikt się nie zgłosił, więc przystąpiono do głosowania. 
 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 23 sierpnia 
2006 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy 
Zespołu Szkół Zawodowych Nr 3 w Gdańsku, Al. Legionów 7 na 
Zespół Szkół Gastronomiczno – Hotelarskich w Gdańsku – druk nr 
1970 
 
 
Komisja powyŜszy projekt uchwały, jednogłośnie –             
6 głosami za - zaopiniowała pozytywnie. 

 
 
 

5. zmiany nazwy Zespołu Szkół Zawodowych Nr 7 im. Władysława 
Szafera w Gdańsku, ul. CzyŜewskiego 31 na Zespół Szkół 
Architektury Krajobrazu i Handlowo – Usługowych im. Władysława 
Szafera w Gdańsku – druk nr 1971 

 
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji 
Zreferowała powyŜszy projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Otworzył dyskusję. 
Zaproponował lepsze brzmienie: Zespół Szkół Handlowo – Usługowych i 
Architektury Obrazu im. Władysława Szafera w Gdańsku. 
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Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji 
Potwierdziła, ze taki brzmienie jest lepsze i powiedziała, Ŝe moŜe zostać 
to wprowadzone autopoprawką przez Prezydenta na sesji. 
 
Nikt więcej się nie zgłosił, więc przystąpiono do głosowania. 
 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 23 sierpnia 
2006 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy 
Zespołu Szkół Zawodowych Nr 7 im. Władysława Szafera w Gdańsku, 
ul. CzyŜewskiego 31 na Zespół Szkół Architektury Krajobrazu i 
Handlowo – Usługowych im. Władysława Szafera w Gdańsku – druk 
nr 1971 
 
 
Komisja powyŜszy projekt uchwały, jednogłośnie –6 
głosami za - zaopiniowała pozytywnie. 

 
 
 

6. zmiany nazwy Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia 
Ustawicznego w Gdańsku, ul. Smoleńska 5/7 na Zespół Szkół 
InŜynierii Środowiska Centrum Kształcenia Ustawicznego w 
Gdańsku – druk nr 1972 

 
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji 
Zreferowała powyŜszy projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Otworzył dyskusję. 
 
Nie było głosów w dyskusji, więc przystąpiono do głosowania. 
 
 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 23 sierpnia 
2006 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy 
Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w 
Gdańsku, ul. Smoleńska 5/7 na Zespół Szkół InŜynierii Środowiska 
Centrum Kształcenia Ustawicznego w Gdańsku – druk nr 1972 
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Komisja powyŜszy projekt uchwały, jednogłośnie –        6 
głosami za - zaopiniowała pozytywnie. 

 
 
 

7. utworzenia Szkoły Mistrzostwa Sportowego Nr 2 w Gdańsku i 
włączenia jej do Ogólnokształcących Szkół Sportowych i 
Zawodowych w Gdańsku przy ul. Kołobrzeskiej 77 – druk nr 1973 

 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji 
Zreferowała powyŜszy projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Otworzył dyskusję. 
 
Głosów nie było, więc przystąpiono do głosowania. 
 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 23 sierpnia 
2006 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie utworzenia Szkoły 
Mistrzostwa Sportowego Nr 2 w Gdańsku i włączenia jej do 
Ogólnokształcących Szkół Sportowych i Zawodowych w Gdańsku przy 
ul. Kołobrzeskiej 77 – druk nr 1973 
 
Komisja powyŜszy projekt uchwały, jednogłośnie –        6 
głosami za - zaopiniowała pozytywnie. 

 
 
 
 

8. ustalenia planu sieci szkół ponadgimnazjalnych dla młodzieŜy na 
terenie Miasta Gdańska – druk nr 1974 

 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji 
Zreferowała powyŜszy projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Otworzył dyskusję. 
 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji, więc przystąpiono do głosowania. 
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Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 23 sierpnia 
2006 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci 
szkół ponadgimnazjalnych dla młodzieŜy na terenie Miasta Gdańska – 
druk nr 1974 
 
 
Komisja powyŜszy projekt uchwały, jednogłośnie –        6 
głosami za - zaopiniowała pozytywnie. 

 
 
 

9. ustalenia planu sieci szkół ponadgimnazjalnych dla dorosłych na 
terenie Miasta Gdańska – druk nr 1975 

 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji 
Zreferowała powyŜszy projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Otworzył dyskusję. 
 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji, więc przystąpiono do głosowania. 
 
 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 23 sierpnia 
2006 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci 
szkół ponadgimnazjalnych dla dorosłych na terenie Miasta Gdańska – 
druk nr 1975 
 
Komisja powyŜszy projekt uchwały, jednogłośnie –        6 
głosami za - zaopiniowała pozytywnie. 

 
 
 

10. w sprawie utworzenia Szkoły Mistrzostwa Sportowego Nr 3 
włączenia jej do Zespołu Kształcenia Podstawowego i 
Gimnazjalnego Nr 33 Gdańsku przy ul. Kołobrzeskiej 75 – druk nr 
1983 

 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji 
Zreferowała powyŜszy projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem. 
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Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Otworzył dyskusję. 
 
Do dyskusji nikt się nie zgłosił, więc przystąpiono do głosowania. 
 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 23 sierpnia 
2006 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie utworzenia Szkoły 
Mistrzostwa Sportowego Nr 3 włączenia jej do Zespołu Kształcenia 
Podstawowego i Gimnazjalnego Nr 33 Gdańsku przy ul. Kołobrzeskiej 
75 – druk nr 1983 
 
Komisja powyŜszy projekt uchwały, jednogłośnie –        6 
głosami za - zaopiniowała pozytywnie. 

 
 

11. w sprawie  zmiany do Uchwały Nr XXV/815/04 Rady Miasta 
Gdańska z dnia 24  czerwca 2004 roku ” w  sprawie  przeniesienia  
siedziby  Gimnazjum  Nr  5 z ulicy Małomiejskiej 58 w Gdańsku na 
ulicę Małomiejską 8 a w Gdańsku oraz połączenia w Zespół 
Kształcenia Podstawowego i Gimnazjalnego Szkoły Podstawowej Nr 
56 w Gdańsku i Gimnazjum Nr 5 w Gdańsku” - druk nr 1984 

 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji 
Zreferowała powyŜszy projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Otworzył dyskusję. 
 
Do dyskusji nikt się nie zgłosił, więc przystąpiono do głosowania. 
 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 23 sierpnia 
2006 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zmiany do Uchwały 
Nr XXV/815/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 24  czerwca 2004 roku ” 
w  sprawie  przeniesienia  siedziby  Gimnazjum  Nr  5 z ulicy 
Małomiejskiej 58 w Gdańsku na ulicę Małomiejską 8 a w Gdańsku oraz 
połączenia w Zespół Kształcenia Podstawowego i Gimnazjalnego 
Szkoły Podstawowej Nr 56 w Gdańsku i Gimnazjum Nr 5 w Gdańsku” - 
druk nr 1984 
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Komisja powyŜszy projekt uchwały, jednogłośnie –        6 
głosami za - zaopiniowała pozytywnie. 
 
 

12. zmiany do Uchwały Nr XXIV/724/04  Rady Miasta Gdańska z dnia 27 
maja 2004 roku w sprawie „ powołania  Zespołu  Kształcenia 
Podstawowego i Gimnazjalnego z siedzibą w Gdańsku ul. śabi Kruk 5, w 
skład którego wejdą Szkoła   Podstawowa  Nr  67   i   Gimnazjum  Nr 8,  
rozwiązania  tego   zespołu i likwidacji Szkoły Podstawowej Nr 67 w 
Gdańsku, ul. śabi Kruk 5” – druk nr 1985 
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji 
Zreferowała powyŜszy projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Otworzył dyskusję. 
 
Do dyskusji nikt się nie zgłosił, więc przystąpiono do głosowania. 
 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 23 sierpnia 
2006 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zmiany do Uchwały 
Nr XXIV/724/04  Rady Miasta Gdańska z dnia 27 maja 2004 roku w 
sprawie „ powołania  Zespołu  Kształcenia Podstawowego i 
Gimnazjalnego z siedzibą w Gdańsku ul. śabi Kruk 5, w skład którego 
wejdą Szkoła   Podstawowa  Nr  67   i   Gimnazjum  Nr 8,  
rozwiązania  tego   zespołu i likwidacji Szkoły Podstawowej Nr 67 w 
Gdańsku, ul. śabi Kruk 5” – druk nr 1985 
 
Komisja powyŜszy projekt uchwały– 5 głosami za, przy 1 
wstrzymującym się - zaopiniowała pozytywnie. 

 
 
13. zmiany Uchwały o utworzeniu Szkoły Mistrzostwa Sportowego i 
włączenia jej   do   Zespołu   Szkół   Sportowych    im.   Janusza   
Kusocińskiego    w   Gdańsku   przy  ul. CzyŜewskiego 30 a – druk nr 
1986 
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji 
Zreferowała powyŜszy projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem. 
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Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Otworzył dyskusję. 
 
Do dyskusji nikt się nie zgłosił, więc przystąpiono do głosowania. 
 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 23 sierpnia 
2006 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały o 
utworzeniu Szkoły Mistrzostwa Sportowego i włączenia jej   do   
Zespołu   Szkół   Sportowych    im.   Janusza   Kusocińskiego    w   
Gdańsku   przy  ul. CzyŜewskiego 30 a – druk nr 1986 
 
 
 
Komisja powyŜszy projekt uchwały– 6 głosami za - 
zaopiniowała pozytywnie. 

 
 
14. nadania Gimnazjum Nr 21  w Gdańsku ul. Kołobrzeska 75 w Gdańsku 
wchodzącego w skład Zespołu Kształcenia Podstawowego i 
Gimnazjalnego Nr 33 imię „ Dziedzictwa Pontyfikatu Jana Pawła 
II” – druk nr 1987 
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji 
Zreferowała powyŜszy projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Otworzył dyskusję. 
 
Do dyskusji nikt się nie zgłosił, więc przystąpiono do głosowania. 
 
 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 23 sierpnia 
2006 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie nadania Gimnazjum 
Nr 21  w Gdańsku ul. Kołobrzeska 75 w Gdańsku wchodzącego w 
skład Zespołu Kształcenia Podstawowego i Gimnazjalnego Nr 33 imię 
„ Dziedzictwa Pontyfikatu Jana Pawła II” – druk nr 1987 
 

 
Komisja powyŜszy projekt uchwały– 4 głosami za - 
zaopiniowała pozytywnie. 
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15. utworzenia XXIII Liceum Ogólnokształcącego i włączenia do Zespołu 
Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych Nr 1 imienia Eugeniusza 
Kwiatkowskiego w Gdańsku przy ul. Krasickiego 10 – druk nr 1988 
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji 
Zreferowała powyŜszy projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Otworzył dyskusję. 
 
Do dyskusji nikt się nie zgłosił, więc przystąpiono do głosowania. 
 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 23 sierpnia 
2006 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie utworzenia XXIII 
Liceum Ogólnokształcącego i włączenia do Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących i Zawodowych Nr 1 imienia Eugeniusza 
Kwiatkowskiego w Gdańsku przy ul. Krasickiego 10 – druk nr 1988 
 

 
Komisja powyŜszy projekt uchwały– 5 głosami za - 
zaopiniowała pozytywnie. 

 
 
16. zmiany Uchwały Nr LII/1781/06 Rady Miasta Gdańska z dnia 29 
czerwca 2006r. w sprawie przyjęcia „Regulaminu udzielania pomocy 
materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkujących na 
terenie Gminy Miasta Gdańsk w roku szkolnym 2006/2007” – druk nr 
1990 
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji 
Zreferowała powyŜszy projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Otworzył dyskusję. 
 
Do dyskusji nikt się nie zgłosił, więc przystąpiono do głosowania. 
 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 23 sierpnia 
2006 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 
LII/1781/06 Rady Miasta Gdańska z dnia 29 czerwca 2006r. w sprawie 
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przyjęcia „Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 
socjalnym dla uczniów zamieszkujących na terenie Gminy Miasta Gdańsk w 
roku szkolnym 2006/2007” – druk nr 1990 
 

 
Komisja powyŜszy projekt uchwały– 6 głosami za - 
zaopiniowała pozytywnie. 

 
 
 
17. zabezpieczenia wkładu własnego dla projektu „Stypendia dla uczniów 
szkół ponadgimnazjalnych w Gdańsku” w roku szkolnym 2006/2007 – 
druk nr 1991 
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji 
Zreferowała powyŜszy projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Otworzył dyskusję. 
 
Do dyskusji nikt się nie zgłosił, więc przystąpiono do głosowania. 
 
 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 23 sierpnia 
2006 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zabezpieczenia wkładu 
własnego dla projektu „Stypendia dla uczniów szkół ponadgimnazjalnych w 
Gdańsku” w roku szkolnym 2006/2007 – druk nr 1991 

 
Komisja powyŜszy projekt uchwały– 6 głosami za - 
zaopiniowała pozytywnie. 

 
 
18. zatwierdzenia projektu „Stypendia dla uczniów szkół 
ponadgimnazjalnych w Gdańsku w roku szkolnym 2006/2007”, 
współfinansowanego w ramach działania 2.2. Zintegrowanego Programu 
Operacyjnego Rozwoju Regionalnego ze środków Europejskiego 
Funduszu Społecznego i BudŜetu Państwa – druk nr 1992 
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji 
Zreferowała powyŜszy projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem. 
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Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Otworzył dyskusję. 
 
Do dyskusji nikt się nie zgłosił, więc przystąpiono do głosowania. 
 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 23 sierpnia 
2006 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu 
„Stypendia dla uczniów szkół ponadgimnazjalnych w Gdańsku w roku 
szkolnym 2006/2007”, współfinansowanego w ramach działania 2.2. 
Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego ze środków 
Europejskiego Funduszu Społecznego i BudŜetu Państwa – druk nr 1992 
 
 
Komisja powyŜszy projekt uchwały– 6 głosami za - 
zaopiniowała pozytywnie. 

 
 
 
19. wprowadzenia Regulaminu przyznawania i przekazywania stypendiów 
na wyrównywanie szans edukacyjnych w ramach projektu „Stypendia ślą 
uczniów szkół ponad gimnazjalnych w Gdańsku w roku szkolnym 
2006/2007” – druk nr 1995 
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji 
Zreferowała powyŜszy projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Otworzył dyskusję. 
 
Głosów w dyskusji nie było, więc przystąpiono do głosowania. 
 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 23 sierpnia 
2006 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 
Regulaminu przyznawania i przekazywania stypendiów na wyrównywanie 
szans edukacyjnych w ramach projektu „Stypendia ślą uczniów szkół ponad 
gimnazjalnych w Gdańsku w roku szkolnym 2006/2007” – druk nr 1995 
 
 
Komisja powyŜszy projekt uchwały– 6 głosami za - 
zaopiniowała pozytywnie. 
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20. zabezpieczenia wkładu własnego dla projektu „Stypendia dla 
studentów zameldowanych w Gdańsku w roku akademickim 2006/2007” 
– druk nr 1996 
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji 
Zreferowała powyŜszy projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Otworzył dyskusję. 
 
Głosów w dyskusji nie było, więc przystąpiono do głosowania. 
 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 23 sierpnia 
2006 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zabezpieczenia wkładu 
własnego dla projektu „Stypendia dla studentów zameldowanych w Gdańsku 
w roku akademickim 2006/2007” – druk nr 1996 
 
 
Komisja powyŜszy projekt uchwały– 6 głosami za - 
zaopiniowała pozytywnie. 

 
 
21. zatwierdzenia projektu „Stypendia dla studentów zameldowanych w 
Gdańsku w roku akademickim 2006/2007”, współfinansowanego w 
ramach działania 2.2. Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju 
Regionalnego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego i 
BudŜetu Państwa oraz budŜetu Miasta Gdańska – druk nr 1997 
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji 
Zreferowała powyŜszy projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Otworzył dyskusję. 
 
Głosów w dyskusji nie było, więc przystąpiono do głosowania. 
 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 23 sierpnia 
2006 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu 
„Stypendia dla studentów zameldowanych w Gdańsku w roku akademickim 
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2006/2007”, współfinansowanego w ramach działania 2.2. Zintegrowanego 
Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego ze środków Europejskiego 
Funduszu Społecznego i BudŜetu Państwa oraz budŜetu Miasta Gdańska – 
druk nr 1997 
 
Komisja powyŜszy projekt uchwały– 6 głosami za - 
zaopiniowała pozytywnie. 

 
 
 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Na wniosek pani ElŜbiety Grabarek – Bartoszewicz jest prośba o 
rozpatrzenie projektu uchwały zawartego w druku 1961, czyli w sprawie 
przyjęcia Programu Rozwoju Komunikacji Rowerowej. 
 
ElŜbieta Grabarek – Bartoszewicz – wiceprzewodnicząca komisji 
Powiedziała, Ŝe chciałaby, aby Komisja Edukacji odniosła się do tego 
projektu uchwały, poniewaŜ rozwój komunikacji rowerowej jest równieŜ 
waŜny ze względów wychowawczych i dla rozwoju sportu. 
Powiedziała między innymi, Ŝe zgłosza dwie rzeczy, a mianowicie takie, o 
których zapewniał, Ŝe będą uwzględnione poprzednik pani Białousów. W 
ramach tego programu miała być budowa wiat rowerowych we  
wszystkich szkołach ponadgimnazjalnych. To podobno zostało wpisane 
do Programu, ale niestety z tej uchwały to nie wynika. 
Druga sprawa, to budowa podjazdów dla rowerów we wszystkich 
tunelach i przejściach podziemnych. 
 
Podkreśliła, Ŝe jeśli chodzi o komunikację drogową, to bardzo waŜne jest 
równieŜ dostosowanie prawoskrętów do dróg rowerowych.   
 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Powiedział, Ŝe to są bardzo rozsądne propozycje, tylko, Ŝe one muszą 
być wpasowane w treść projektu uchwały, czyli, Ŝe to ma być 
uzupełnienie któregoś paragrafu lub punktu. 
Powiedział równieŜ, Ŝe komisja przyjmuje, co do idei wnioski pani 
Grabarek, jak równieŜ zaproponował, Ŝeby radna przygotowała je na 
piśmie, proponując konkretne zmiany w konkretnych paragrafach lub 
punktach projektu uchwały (forma poprawki do projektu uchwały lub 
wniosków komisji). 
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PUNKT V 
 
 
Sprawy wniesione, wolne wnioski. 
 
 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
Poprosił o kilka słów na temat przygotowania oświaty do roku szkolnego 
2006/2007. 
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji 
Poinformowała, iŜ wszystko jest zaplanowane i  rok szkolny rozpoczyna 
się 4 września o godz. 9.00 inauguracją miejską w Liceum Nr 3 w 
Gdańsku.  
 
Joanna Włodarska – członek komisji 
Zapytała o Szkołę Podstawową Nr 24, czy jest tam przewidziany remont 
bloku Ŝywienia? 
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji 
Odpowiedziała, Ŝe przewidziane są dwa rozwiązania, mianowicie, albo 
szkoła nr 49 będzie dowoziła posiłki, albo dzieci będą chodziły do szkoły 
nr 49. W kaŜdym razie Ŝywienie dzieci nie będzie przerwane i 
zapewnienie go jest w gestii szkoły nr 49. 
 
Następnie zaprezentowała nazwiska nowo wybranych dyrektorów 
placówek oświatowych.  
 
ElŜbieta Grabarek – Bartoszewicz – wiceprzewodnicząca komisji 
Zapytała, ilu dyrektorów złoŜyło na piśmie deklaracje, Ŝe odchodzą na 
emeryturę w nadchodzącym roku szkolnym? 
  
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji 
Odpowiedziała, Ŝe dyrektorzy deklarują najczęściej ustnie i większość z 
nich czekają na luty. Połowa obecnych dyrektorów, którzy uzyskali wiek 
emerytalny zadeklarowała ustnie. 
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W związku z korespondencją Z Parafii Rzymsko – Katolickiej Św. Rodziny 
Gdańsk Stogi w sprawie utrzymania dotychczasowego im. Gimnazjum    
nr 11 , 
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
podkreślił, iŜ Komisja Edukacji podtrzymuje swoje stanowisko, co do 
opinii wydanej do projektu uchwały, dot. Gimnazjum Nr 11.  
 
Po krótkiej dyskusji 
 
Przy aprobacie członków komisji Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący 
komisji 
 zdecydował, Ŝe Komisja Edukacji skieruje do pana Bogdana Oleszka – 
przewodniczącego Rady Miasta Gdańska pismo o następującej treści: 
 

Na posiedzeniu Komisji Edukacji Rady Miasta Gdańska w dniu 23  
sierpnia 2006r. omawiany był projekt uchwały, który decyzją Rady 
Miasta Gdańska w dniu 29 czerwca br. skierowany został do Komisji 
do ponownego rozpatrzenia 
Komisja Edukacji informuje, iŜ podtrzymuje swoje stanowisko z 
dnia 21 czerwca 2006r. (opinia nr 65/525/33/2006 Komisji Edukacji 
Rady Miasta Gdańska). 

 
 
Następnie zapytał członków komisji, czy zgłaszają jakieś jeszcze tematy 
do omówienia w tym punkcie? 
 
Nikt się nie zgłosił, więc  
Tomasz Sowi ński – przewodnicz ący komisji 
zamknął posiedzenie komisji 
 
 
 
Protokolant 
 
Katarzyna Kosatka     Przewodniczący 
 
 
              Tomasz Sowiński 
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